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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ    
 

Με αφορμή το ¨Κίνημα της Πετσέτας¨, ο ΥΠΟΙΚ κος Χατζηδάκης, ως 
καλεσμένος στο Κεντρικό Δελτίο Ειδήσεων του ΣΚΑΙ της 2/8/2023, απέφυγε 
επανειλημμένα να απαντήσει στα ερωτήματα του δημοσιογράφου Κου Γ. 
Παπαδόπουλου για την τεράστια υποστελέχωση στις Κτηματικές Υπηρεσίες, 
δηλώνοντας αρχικά ότι: «Δε θα έλεγα ότι οι Κτηματικές Υπηρεσίες του 
Δημοσίου είναι το καλύτερο παράδειγμα από πλευράς Δημόσιας Διοίκησης, το 
οποίο θα είχαμε να συζητήσουμε, χωρίς να θέλω να μεμφθώ τους 
υπαλλήλους….» 

Παρόλα αυτά, κλείνοντας τη συζήτηση ο Κος Χατζηδάκης, δήλωσε ότι: 
«Όλα αυτά θα ελεγχθούν, δεν έχω σκοπό να κρύψω απολύτως τίποτα 

και όταν υπάρχουν τα στοιχεία, όλα αυτά  από μας πρώτα θα ‘ρθουν στη 
δημοσιότητα. Δε χρωστάμε σε κανένα, είτε αυτός είναι υπάλληλος, είτε είναι 
παραχωρησιούχος, είτε είναι οποιοσδήποτε και αυτό θέλω να είναι απολύτως 
σαφές.» 

Δεδομένου ότι η ανωτέρω δήλωση φαίνεται να βάζει στο ίδιο τσουβάλι 
με τους παραβάτες και τους υπάλληλους (των Κτηματικών;;;;, των Δήμων;;;;, 
της Αστυνομίας;;;;, των Λιμενικών Αρχών;;;;), θεωρούμε ότι 2 μήνες μετά, έχει 
παρέλθει ικανός χρόνος για να δουν το φως της δημοσιότητας τα στοιχεία για 
τα οποία μίλησε ο ΥΠΟΙΚ.  Σε αντίθετη περίπτωση, θα μιλάμε για μια επιεικώς 
‘εξαιρετικά άστοχη’ δήλωση…… 

Σε κάθε περίπτωση, υπενθυμίζουμε στην κυβέρνηση, ότι το πρόβλημα 
της ακραίας υποστελέχωσης του Υπουργείου Οικονομικών και της ΑΑΔΕ, 
χρειάζεται ΑΜΕΣΗ ΛΥΣΗ και αυτή είναι μόνο μία…… ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΤΩΡΑ!!! 

Οι σκέψεις που “μοιράστηκε” μαζί μας η πρώτη και νέα Γενική 
Γραμματέας Δημόσιας Περιουσίας Κα Κόλλια στη συνάντηση που 
πραγματοποιήθηκε στις 18.9.2023 με την ΠΟΕ-ΔΟΥ, για εμπλοκή ιδιωτών 
τεχνικών συμβούλων στο έργο των Κτηματικών Υπηρεσιών, μας βρίσκουν 
κάθετα αντίθετους.    
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